
 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 26-11-2019 
 No. 2019-35110 (Sociaal) 
 No. 2019-35112 (RAAD) 
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Onderwerp: Vragen ronde IHP 

 

Beste, 

 

Afgesproken in de inforonde IHP is dat de niet beantwoordde vragen, schriftelijk voorgelegd 

mogen worden. 

De wethouder heeft in zijn beantwoording op de vraag; Tevens is in de beantwoording in 

januari aangegeven dat op dit moment de kinderen die niet thuishoren binnen het SBO en een 

plaats kunnen krijgen binnen het reguliere onderwijs, hier ook zitten. Het SBO is niet 

meegenomen in het IHP, wat nou als blijkt dat niet alle kinderen geplaatst kunnen worden 

binnen het regulier onderwijs met ondersteuning, waar is er dan bij het nieuwe plan nog plek 

voor deze kwetsbare doelgroep?  

 

Aangegeven dat hij niet de illusie heeft alle kinderen die momenteel in het SBO zitten, 

binnen het regulier onderwijs geplaatst kunnen worden. 

Als verdiepende vraag willen wij de wethouder dan toch vragen waarom de locatie van het 

SBO dan niet is meegenomen in het IHP? 

Als in de toekomst blijkt dat deze locatie behouden gaat blijven gezien het feit dat nooit alle 

kinderen in het regulier onderwijs geplaatst kunnen worden, hoe gaan we verbeteringen tav 

dit gebouw dan financieren? 

 

Hoe blijft de expertise van het expertiseteam op het huidige SBO gewaarborgd in het nieuwe 

plan betreffende inclusie? 

 

Bij voorbaat hartelijk dank voor de beantwoording. 

 

Hartelijke groet, Ingrid Politsch  

 

  

--  

Met vriendelijke groet, 

 

Ingrid Politsch 

Raadslid D66 Maastricht 
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